
ZAPISNIK sastanka Komisije za glazbene knižnice i zbirke HKD-a, 

održanog u ponedjeljak 28. rujna 2020. u Mulitmedijalnoj dvorani Dječjeg odjela Gradske knjižnice, 

Starčevićev trg 4, u Zagrebu, te uz posredovanje Zoom aplikacije 

 

U sastanak su se uključili članovi: 

u dvorani Medioteke:  

1. Sanja Vukasović- Rogač 

2. Andrea Šušnjar 

3. Igor Mladinić 

4. Vesna Ivanković (pridruženi član) 

 

preko Zoom aplikacije: 

5. Milko Belevski 

6. Tatjana Mihalić (imala je tehničkih problema u prvom dijelu sastanka) 

7. Željka Radovinović 

8. Astrid Grobenski Grgurić (pridruženi član) 

9. Lucija Konfic 

 

Dnevni red: 

1) Revizija članstva 

2) Plan rada za idući period 

3) Izbor novog predsjednika 

4) Predlaganje predavača (inozemni ili domaći) za Okrugli stol "Predmetno označivanje iz područja 

glazbe 2" 

5) Razno 

* * * 

Sastanak je započeo uspostavljanjem e-veza oko 13:14. 

Igor je ustanovio da je prisutno 6 redovnih članova komisije, što znači da komisija ima natpolovičnu 

većinu, odnosno kvorum, te da može donositi pravovaljane odluke. Uz to se obavezao pisanja 

zapisnika. 

Svi članovi su se složili s dnevnim redom. 

Igor je izvjestio da je Diana Mahala zamolila da zbog drugog sastanka naš završimo do 14 sati. 



Ad. 1) i Ad. 3) Revizija članstva i izbor novog predsjednika 

Igor je izvijestio o prijedlozima da neki aktivniji pridruženi članovi prijeđu u redovne, a neki manje 

aktivni redovni članovi postanu pridruženi. 

Sanja Vukasović-Rogač podsjetila je predložila kriterije – po kriteriju dužine staža mnogi bi članovi 

mogli bi preći u pridružene pa bi oslobodili mjesta da neki aktivni pridruženi pređu u redovne; o 

kriteriju potrebe uključivanja knjižničara glazbenih škola, te o preporuci HKD-a da se ne bude član 

više komisija istovremeno. Konkretno, prijedlog je da Vesna Ivanković, koja obrađuje i građu iz 

Sisačke glazbene škole, prijeđe u redovne; Sanja Martinović i Aleksandra Mežnarić-Karafin zbog 

neaktivnosti prijeđu u pridružene; da Anamarija Starčević i Sanja Vukasović Rogač zbog dugog staža u 

komisiji tekođer prijeđu u pridružene članove, Sanja VR tim više što je član i Radne grupe AVM. 

Lovorka Ruck nije bila sklona tome da postane redovni pa Sanja ne bi inzistirala na tome; svakako bi 

preporučila da zbog svoje aktivnosti Astrid Grobenski Grgurić izaberemo u redovne članove. Ostavivši 

slobodno mjesto u redovnim članovima pružili bi mogućnost i drugim kolegama da se kandidiraju za 

mjesto u Komisiji. Milko Belevski u potpunosti se složio s prijedlogom Sanje Vukasović-Rogač i smatra 

da je dobro da je predsjednik Komisije iz Zagreba, te je predložio Astrid GG za predsjednicu.  

Astrid Grobenski Grgurić se zahvalila na prijedlogu, ali zbog već preduzetih drugih obaveza u HKD-u u 

proteklih osam godina, Glavni odbor, podpredsjednica i etičko povjerenstvo, te da bi joj uloga i 

predsjednice Komisije, odnosno ulazak u stručni odbor bio previše. Predložila bi Andreu Šušnjar, ali je 

već angažirana u drugoj komisiji, pa predlaže Luciju za predsjednicu. No prihvatila bi se uloge 

podpredsjednice. 

Lucija se zahvaljuje na prijedlogu, ali zbog drugih obaveza mora odbiti tu ponudu. Također pristala bi 

da postane pridruženi član, jer nije više voditeljica knjižnice Odsjeka za povijest hrvatske glazbe 

(trenutno su bez zaposlenog knjižničara). 

Astrid je napomenula da nije nužno da komisija ima 11 članova, može ih biti i manje. Važno je da 

komisija dobro radi, te da predsjednik i dopredjednik dobro surađuju, te da nas izvještavaju o 

odlukama Stručnog odbora. Predložila je da Igor pročita sva imena dosadašnjih članova (u mandatu 

2018.-2020).  

Andrea Šušnjar zahvaljuje Astrid na prijedlogu za predsjednicu ali da isto tako mora odbiti zbog 

drugih obaveza, a također i zbog toga što nas je trenutno u Komisiji troje iz Glazbenog odjela Gradske 

knjižnice u komisiji, pa nam je teško (obzirom na smjene) organizirati da budemo svi na sastancima 

komisije.  

Igor rezimira prijedloge za pridružene članove: Igor Mladinić, Sanja Vukasović Rogač, Andrea Šušnjar, 

Sanja Martinović, Aleksandra Mežnarić Karafin. Predložio je da Željka Radovinović ostane redovni 

član iz Muzičke akademije; da iz Gradske knjižnice Igor i Andrea ostanu redovni, te da Astrid 

Grobenski Grgurić i Vesna Ivanković postanu redovni članovi. Tome bismo oslobodili jedno mjesto u 

redovnom članstvu (3-2), pa bi regionalna društva bila u prilici slati prijedloge za članstvo. Kako 

komisija do sada nije imala slobodnih mjesta, regionalna društva nisu bila u prilici predlagati 

kandidate za našu komisiju.  

Igor je podsjetio da će u svakom slučaju svi članovi (redovni i pridruženi) dobijati pozive na sastanke. 

Potom je prijedloge dao na glasanje: 

Sanja Martinović u pridružene – većinom izglasano 

Aleksandra Mežnarić Karafin u pridružene – većinom izglasano, 1 glas suzdržan 



Sanja Vukasović Rogač u pridružene – većinom izglasano.  

Astrid Grobenski Grgurić u redovne članove – većinom izglasano 

Vesna Ivanković u redovne članove – većinom izglasano 

Poštujući Lovorkino zadovoljstvo ulogom pridružene članice, nismo glasali za eventualni prijedlog da 

je promoviramo u redovno članstvo. Ona ostaje pridruženi član. 

Prijedlog je tako da u slijedećem mandatu bude 10 redovnih i 5 pridruženih članova.  

Igor je pitao da li ima prijedloga za predsjednika. Astrid je postavila pitanje da li bi se Nada prihvatila 

tog zadatka. Igor je rekao da bi je mogli kontaktirati, pa bi u slučaju da pristane naš sastanak mogli 

rezimirati putem poruka e-pošte, budući da je ostalo premalo vremena za organizaciju novog zoom 

sastanka prije roka za predaju prijedloga (1.listopada). Svi su se s time složili.  

Lucija je predložila Astrid GG za ulogu zamjenice predsjednice, koja se složila s tim prijedlogom. 

Ako Nada ne bude htjela biti predsjednica, ponudit ćemo mandat Vesni Ivanković ili Tatjani Mihalić. 

Dogovor je da će Igor kontaktirati Nadu, pa ćemo onda odlučiti o predsjedniku preko mailova.  

Prijedlog za slijedeći mandat Komisije je slijedeći: 

Redovni članovi (10): Nada Bezić, predsjednica (ako pristane); Astrid Grobenski Grgurić, 

potpredsjednica; Andrea Šušnjar; Igor Mladinić; Vesna Ivanković; Milko Belevski; Tatjana Mihalić; 

Željka Radovinović; Anamarija Starčević-Štambuk i Lucija Karafin. 

Pridruženi članovi (5): Lovorka Ruck; Maja Grims Nonveiller; Sanja Martinović; Sanja Vukasović Rogač 

i Aleksandra Mežnarić Karafin. 

Igor se zahvalio svima na sudjelovanju i napomenuo da ostale točke dnevnog reda nismo stigli 

obraditi, ali to možemo na slijedećem sastanku, koji će možda preko zooma biti održan već na 

skupštini. 

Sastanak je završio u 13:54. 

 

 

 

 

 

Prema video snimci zapisnik sastavio 

 Igor Mladinić 

 

 

 

U Zagrebu, 6. listopada 2020., revizija 14. listopada 2020. 

 


